



Don't miss the chance, earn up to 4X ICSABB+ points on your international transfers through SABB digital channels

Terms and Conditions

- Transfer through SABB's digital channels (SABBnet and SABBmobile) and earn up to Quadruple from ICSABB+ Points.
- This offer is applicable for international transfers only.
- ICSABB+ Points will be credited within 1 month of the transfer date.
- The offer valid from 1st of November till 31st December 2022.
- Transaction limit:

Amount	ICSABB points
From SAR 9,999 – 5,000	Double
From SAR 29,999 -10,000	Triple
More than SAR 30,000	Quadruple

FAQ's:

About the campaign?

This promotional campaign will reward customers with up to Quadruple from ICSABB+ points for international transfers between 1st of November until 31st of December 2022.

What is the Campaign duration?

Starts from 1st of November till 31st of December 2022.

I don't have an account at SABB, how can I benefit from this campaign?

To benefit from the campaign and other services, you can easily open an account with SABB by visiting our website <https://eform.sabb.com/eao/#/>

Which channels should I use to benefit from the campaign?

The service is available on SABBNET and SABB Mobile, and you can use SABBNet by visiting our website and logging into your account, and you can also use the SABB mobile application

Who's eligible to have the campaign?

All SABB Retail customers.

Which currencies are including in the Campaign?

You can transfer to All currencies.

What's the advantage of remittance SABB?

You will have Fast and easy transfer, 7/24 including weekends, with various transfer options such as account to account transfer, Cash Pick up, account to mobile wallet and transfer to international Visa at competitive exchange rates.

When the points would be added?

ICSABB+ points will be credited within 1 month of the transfer date.

Do points have an expiry date?

Yes, ICSABB+ points expire after one year from the date of earning them, and they must be redeemed during this period.

What are the options to redeem ICSABB+ points?

ICSABB+ points can be redeemed through SABBnet and SABBmobile at any time, with the below options:

- Cashback to your account or Credit Card
- Online Travel (Hotel and Flight stay)
- Donations to charitable platforms
- E-Vouchers
- Points Transferred to Partners

- General retail banking terms and conditions of the ICSABB+ rewards programs apply.

If I have any issue who should I contact?

If you have any issue regarding the campaign, please contact us at Local: 5557 124 800 International: 00966114408800

ICSABB+ Terms and conditions

FAQs

لا تفوت الفرصة، احصل على نقاط إكسب+ تصل إلى 4 أضعاف عند تحويل أموالك دولياً من خلال قنوات ساب الرقمية

الشروط والأحكام

- حول من خلال قنوات ساب الرقمية (ساب نت وساب موبايل و احصل على نقاط إكسب+ تصل إلى 4 أضعاف.
- العرض ينطبق على الحوالات الدولية فقط.
- سيتم ايداع نقاط إكسب+ خلال شهر من تاريخ تنفيذ الحوالة.
- يسري العرض من 1 نوفمبر حتى 31 ديسمبر 2022.
- حد العمليات:

مبلغ الحوالة	نقاط إكسب+
من 5,000 ريال حتى 9,999	مضاعفة لمرتين
من 10,000 حتى 29,999	مضاعفة ثلاث مرات
أكثر من 30,000	مضاعفة أربع مرات

الأسئلة الشائعة:

ما هي الحملة؟

هي حملة ترويجية يتم مكافأة العملاء بما يصل إلى أربعة أضعاف نقاط إكسب+ للتحويلات الدولية بين 1 نوفمبر حتى 31 ديسمبر 2022.

ما هي مدة استمرار الحملة؟

تبدأ من 1 نوفمبر حتى 31 ديسمبر 2022.

ليس لدي حساب في ساب، كيف يمكنني الاستفادة من هذه الحملة؟

للإستفادة من الحملة والخدمات الأخرى يمكنك فتح حساب مع ساب بسهولة من خلال زيارة موقعنا على الإنترنت <https://eform.sabb.com/eao/#/>

ما هي القنوات التي يجب علي استخدامها للإستفادة من هذه الحملة؟

الخدمة متوفرة في ساب نت و ساب موبايل و يمكنك استخدام ساب نت من خلال زيارة موقعنا على الإنترنت وتسجيل الدخول إلى حسابك و أيضاً يمكنك استخدام تطبيق ساب للهاتف المحمول

من المؤهل للمشاركة في الحملة؟

جميع عملاء ساب الأفراد

ما هي العملات التي تشملها الحملة؟

يمكنك التحويل لجميع العملات.

ماهي مميزات التحويل الدولي في ساب؟

تحويل سهل وسريع، 24 ساعة على مدار الأسبوع وخيارات متنوعة من المنتجات للعملاء لإرسال أموالهم للمستفيد الدولي كالتحويل إلى حساب المستفيد، الاستلام النقدي، المحفظة، التحويل الى بطاقة فيزا الدولية بأسعار صرف تنافسية.

متى يتم إضافة النقاط؟

يتم إضافة نقاط إكسب+ بعد شهر من تاريخ تنفيذ الحوالة.

هل للنقاط مدة صلاحية؟

نعم، تنتهي نقاط إكسب+ بعد عام واحد من تاريخ إضافتها، ويجب إستبدالها خلال سريان هذه المدة.

ماهي خيارات إستبدال هذه النقاط؟

يمكن إستبدال نقاط إكسب+ من خلال ساب نت أو ساب موبايل عبر بوابة إكسب في إي وقت، الخيارات كالتالي:

- الاسترداد النقدي للحساب البنكي أو البطاقة الائتمانية
- حجز تذاكر الطيران والفنادق
- التبرع بالنقاط للمنصات الخيرية
- قسائم مشتريات إلكترونية.
- تحويل النقاط لشركاء إكسب+

- تطبق الشروط والأحكام العامة لمصرفية الأفراد والخاصة ببرنامج مكافآت إكسب+

إذا كان لدي أي مشكلة فمن يجب أن أتواصل معه؟

في حال واجهتك أي مشاكل متعلقة بالحملة ، يمكنك التواصل معنا من داخل المملكة: 00966114408800 ومن خارج المملكة: 8001245557

الشروط والأحكام إكسب+

الأسئلة الشائعة إكسب+